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Plats och tid Skövde stadshus, KS- salen kl. 08.30-16.30 

 
Deltagande Beslutande Ersättare 

 Ulla-Britt Hagström (FP) ordf 

Elisabet Eriksson (S)  

Rohland Peterson (M) 

Armin Ibrisagic (M) 

Karin Kjellgren (C) 

Linda Henricsson (S) 

Carlos Bobadilla (V)  

Ragnar Zederfeldt (M) 

Malin Wadman (S) 

Per-Agne Rytter (KD) 

Petter Fahlström (FP) 

Tove Stibe (MP) 

Övriga deltagande Tjänstemän och fackliga förtroendemän Föredragande 
 
 
 

 Gustaf Olsson, förvaltningschef 

Berit Gustafsson, adm. chef, 

Emma Ericsson, sekreterare 

 

Johan Strömberg § 83 

Harald Lundqvist § 88.3 

Anna-Clara Nilsson§ 88.4 

Gun Sandahl § 86 

Maria Gyllenberg § 76 

Torbjörn Henningsson § 88.5 

Utses att justera Armin Ibrisagic  

Underskrifter  

Sekreterare  

 ...................................................................  

Paragrafer 74-89 

 Emma Ericsson   

Ordförande  

 ..................................................................   
 Ulla-Britt Hagström  

Justerande  

 ..................................................................   
 Armin Ibrisagic  

 

ANSLAG 
Protokollet är justerat.  

 

Organ Utbildningsnämnden   
Sammanträdesdatum 2011-05-31 Anslagsdatum 2011-06-09 
Justeringsdatum 2011-06-09 Överklagningstid till och med 2011-06-29 
Förvaringsplats 
för protokollet Utbildningskontoret, Skövde stadshus 
Underskrift  

 ...................................................................  
 Emma Ericsson 
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UN § 74              

UNAU § 55          dnr 11/00116-002 

 

Utbildningsnämndens reglemente 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att föreslå att kommunfullmäktige antar ett nytt reg-

lemente för utbildningsnämnden. 

Bakgrund 

Samtliga nämnder i Skövde kommun har uppmanats att revidera sina reglementen 

enligt en mall som utarbetats av konslut och service. En viktig utgångspunkt i det 

arbetet har varit att säkerställa kvaliteten på kommunens samtliga reglementen. 

Den administrativa chefen på utbildningskontoret har reviderat utbildningsnämn-

dens reglemente enligt direktiven från kommunstyrelsen samt gjort nödvändiga 

förändringar med anledning av bl a ny skollag. 

Handlingar 

Reglemente 
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UN § 75             

UNAU § 56          dnr 11/00117-002 

Utbildningsnämndens delegationsordning 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att fastställa del nummer 1 av utbildningsnämndens 

delegationsordning enligt det utarbetade förslaget. 

Bakgrund 

Utbildningsnämndens delegationsordning måste revideras bl a med hänsyn till att 

den nya skollagen träder i kraft den 1 juli 2011. 

Arbetet med att revidera delegationsordningen är omfattade. Många tjänstemän 

inom förvaltningen är berörda, t ex rektorer, administrativa chefer, personalsekre-

terare och förvaltningsekonom. Utbildningsförvaltningen har också framfört öns-

kemål till konslut och service om en inledande text, gemensam för samtliga för-

valtningars delegationsordningar. Skövde kommuns kanslichef har ställt sig posi-

tiv till detta. Dessa omständigheter gör att en komplett delegationsordning inte 

kan vara klar att fatta beslut om förrän på nämndens sammanträde den 6 septem-

ber. Men för att säkerställa att nämnden har en gällande delegationsordning i för-

hållande till den nya skollagen och gymnasieförordningen har beslutet fått delas i 

två delar. 

Handlingar 

Del nummer 1 av delegationsordningen. 
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UN § 76                         

UNAU § 57           dnr 11/00118-021 

Bidragsbelopp per program till friskolor budgetår 2011 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att fastställa nedanstående bidragsbelopp per pro-

gram till friskolor för budgetår 2011. 

 

Belopp per år avser grundbelopp (bidrag inkl. måltider, administration och moms) och baserar sig 

på Utbildningsnämndens budget 2011. Bidragsbeloppen avser program enligt den nya gymnasie-

skolan (GY 2011).  

   
 

 

Yrkesförberedande program 

 
Barn- och fritidsprogrammet 

Bygg- och anläggningsprogrammet exkl. inr. anl.fordon 

Bygg- och anläggningsprogrammet inr. anl.fordon 

El- och energiprogrammet 

Fordons- och transportprogrammet exkl. inr. transport 

Fordons- och transportprogrammet inr. transport 

Handels- och administrationsprogrammet 

Hantverksprogrammet 

Industritekniska programmet 

Restaurang- och livsmedelsprogrammet 

VVS- och fastighetsprogrammet 

Vård- och omsorgsprogrammet 

 

Högskoleförberedande program 
 

Ekonomiprogrammet 

Estetiska programmet exkl. inr. musik 

Estetiska programmet inr. musik 

Humanistiska programmet 

Naturvetenskapsprogrammet 

Samhällsvetenskapsprogrammet 

Teknikprogrammet 

 

 

 

   

  Kr/år 
 

  62 300 

123 800 

137 500 

102 400 

  96 500 

138 300 

  62 800 

110 200 

120 300 

115 000 

108 300 

  62 300 

 

  Kr/år 

 
  65 900 

  79 500 

118 300 

  73 300 

  64 500 

  65 900 

  83 300 
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UN § 77           dnr 11/ 0129-002 

Utbildningsförvaltningens investeringsbehov 2013-2016 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att prioritera investeringsbehov enligt nedanstående: 

1. Omdisponering av Gymnasium Skövdes lokaler på Västerhöjd 

2. Utökning av Vuxenutbildning Skövdes lokaler (utgår om prioritet 1 

genomförs) 

3. Ombyggnation av Gymnasium Skövdes idrottshall på Kavelbro 

4. Nybyggnation av Gymnasium Skövdes aula på Kavelbro 

Bakgrund 

Utbildningschefen har utrett Utbildningsförvaltningens investeringsbehov för åren 

2013-2016. 

Utredningen är gjord utan hänsyn tagen till ett eventuellt gymnasiecampus. Dock 

bör en inriktning tas inom kommunen huruvida det kommer att byggas ett gymna-

siecampus eller inte. De investeringar som föreslås nedan bör inte genomföras om 

det inom de närmsta 10 åren uppförs en ny gymnasieskola. 

I utredningen ingår inte heller ny trappa till Västerhöjd då denna utgör ett separat 

spår och projekteras hos tekniska förvaltningen. 

Omdisponering av Gymnasium Skövdes lokaler på Västerhöjd 

I dagsläget har Gymnasium Skövde ingen naturlig entré till Västerhöjd. Detta för-

svårar för externa besökare samt också för nya elever. En ny entré i anslutning till 

trapphuset i B-huset, med möjlighet att komma in från både Badhusgatan och 

”skolgården” skulle underlätta detta avsevärt. I samband med detta flyttas också 

skolledningen till området runt cafeterian och elevhälsan till våningen nedanför. 

Skolledningen skulle då få en placering i verksamheten istället för som idag till 

del utanför. 

I A-huset (där skolledningen sitter idag) byggs istället klassrum. Detta för att på 

sikt möjliggöra viss del av Estetiska programmets inriktning musik att genomföra 

mer verksamhet på Gymnasium Skövdes område Västerhöjd. Detta i sin tur skulle 

medföra att Vuxenutbildning Skövde kan ta över viss del av de lokaler som ut-

bildningsförvaltningen disponerar i anslutning till Musikskolan. 

Utökning av Vuxenutbildning Skövdes lokaler (utgår om prioritet 1 genom-

förs) 

Vuxenutbildning Skövdes verksamhet är inne i en expansionsfas. Detta gör att de 

lokaler som idag disponeras för utbildning inte räcker.  
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I första hand nyttjas befintliga lokaler inom förvaltningen och en lösning med att 

ta över lokaler som idag disponeras av Estetiska programmet i anslutning till mu-

sikskolan är att föredra, framför allt ur ekonomisk synpunkt. Om detta dock inte 

är möjligt bör lokalytan för undervisning utöka. Det förslag som idag föreligger är 

att i befintlig aula bygga in lektionssalsmoduler i två plan. Dessa innehåller såväl 

lektionssalar som grupprum. 

Ombyggnation av Gymnasium Skövdes idrottshall på Kavelbro 

Under det gångna året har en viss del av idrottsundervisning förlagts till Arenan 

med positivt resultat som följd. Härvid faller tidigare behov av ytterligare en id-

rottshall. Dock finns behov av att i befintlig idrottshall bygga om så att omkläd-

ning för manlig respektive kvinnlig personal möjliggörs i skilda utrymmen. Lika-

så krävs ytterligare mindre omklädningsrum för de elever som har behov av att 

byta om i avskildhet eller i mindre grupp.  

Likaså behövs ett utrymme i anslutning till befintlig idrottshall för styrketräning. 

Detta så att alla elever på Gymnasium Skövde kan erbjudas en likvärdig idrotts-

undervisning och att elevernas individuella behov kan tillgodoses. 

Nybyggnation av Gymnasium Skövdes aula på Kavelbro 

Gymnasium Skövdes personal och skolledning på Kavelbro har under flera år 

saknat möjligheten att samla större grupper av elever. Önskemålet om en sam-

lingssal har framförts vid ett flertal tillfällen. Behovet av en större samlingslokal – 

aula – uppkommer bl.a. vid nedanstående aktiviteter. 

- politikerbesök 

- besök av branschföreträdare och andra föreläsare 

- författarbesök 

- paneldebatter 

- andra samlingar för hela program 

- andra samlingar för hela årskurser 

- nationella prov och återkommande omprovstillfällen 

- arbetsplatsträffar för personalen, 215 personer 

För att verksamheten inom Gymnasium Skövde skall vara likvärdig oavsett var 

den bedrivs är det angeläget att det på Kavelbro finns en aula med ca 250 platser. 
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UN § 78                        

UNAU § 58          dnr 11/0034-050 

Barn- och fritidsprogrammet – inriktning socialt arbete 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att inför läsåret 2012-13 inte utöka Barn- och fri-

tidsprogrammet (BF) med inriktning socialt arbete.  

Möjlighet till ett införande av inriktningen från 2013 och framåt kvarstår. 

Bakgrund 

Tre lärare på Barn- och fritidsprogrammet hemställde i en skrivelse till utbild-

ningsnämndens ordförande, Ulla-Britt Hagström, att överse möjligheten att från 

höstterminen 2012 utöka Barn- och fritidsprogrammet med inriktningen socialt 

arbete. Utbildningschefen fick i samband med detta uppdrag att utreda frågan. 

När hemställan gjordes var det osäkert hur många kommuner som då avsåg att 

starta inriktningen. I dagsläget finns inriktningen på fyra gymnasieskolor i Skara-

borg. Övriga två inriktningar finns på fyra respektive sex skolor. 

När det gäller möjliga yrkesutgångar efter genomförd utbildning hänvisas till bi-

laga. 

Beslutet att i dagsläget inte utöka Barn- och fritidsprogrammet med inriktningen 

socialt arbete motiveras främst med det vikande och något osäkra elevunderlaget. 

Om inriktningen skulle startas upp kommer vi sannolikt att konkurrera med oss 

själva vad avser elever. Främst gäller detta övriga inriktningar på Barn- och fri-

tidsprogrammet samt Vård- och omsorgsprogrammet. Detta i sin tur skulle medfö-

ra att vi inte fyller våra inriktningar med högre kostnader och lägre kvalitet som 

följd. 

Möjligheten att utöka Barn- och fritidsprogrammet med inriktning socialt arbete 

bör dock kvarstå och utredas igen när vi om något år tydligare ser elevströmning-

ar, val m.m. kopplat till den nya gymnasieskolan, GY 11. 

Handlingar 

Underlag för beslut om Socialt arbete på Barn- och fritidsprogrammet, Gymnasi-

um Skövde Kavelbro.  
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UN § 79                                             

UNAU § 59          dnr 11/0106-002 

Förslag till Resepolicy samt Regler och riktlinjer för fordon och 

resor för Skövde kommun 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att lämna följande yttrande avseende förslaget till 

resepolicy samt regler och riktlinjer för fordon och resor för Skövde kommun. 

Bakgrund 

Ett förslag till ny Resepolicy samt Regler och riktlinjer för fordon och resor för 

Skövde kommun har tagits fram av en arbetsgrupp från tekniska förvaltningen i 

samarbete med andra förvaltningar. Det nya förslaget är uppdelat i två delar och 

ska ersätta gällande rese- och transportpolicy för Skövde kommun. 

Förslaget har skickats till samtliga nämnder för yttrande. Yttrandena ska lämnas in 

senast den 1 augusti 2011. 

Följande frågor ska nämnden yttra sig över: 

 Är för slaget till Resepolicy utformat så att nämndens verksamhet kan ef-

terleva den? Motivera svaret. 

 Är förslaget till Regler och riktlinjer för fordon och resor utformat så att 

nämndens verksamhet kan efterleva dem? Motivera svaret. 

 Har Ni synpunkter på dokumenten, t ex förslag på tillägg? 

 

Yttrande 

1. Utbildningsnämnden anser att respolicyn innehåller självklarheter och har 

inga direkta synpunkter på sakinnehållet. Bedömningen är att nämndens 

verksamhet kan efterleva denna.  

2. Då riktlinjerna föreskriver ett avsevärt mindre nyttjande av egna bilar 

krävs att tillgången till bilar inom kommunen är god samt att bokningsru-

tinerna är enkla. Annars finns en risk att man av enkelhet nyttjar egen bil. 

Skrivningen avseende mobiltelefon säger att samtal i mobiltelefon under 

bilkörning ska undvikas. Detta bör omformuleras så att det framgår att 

samtal i mobiltelefon är tillåten om hands-free används. 

Nämnden ställer sig bakom skrivningen om att åka kollektivt men detta 

måste ske inom rimlighetens gränser. I de fall tidsförlusten blir för stor 

måste resande med bil medges. 
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I övrigt bedömer nämnden att riktlinjerna kan efterlevas. 

3. Policyn och riktlinjerna är i de allra flesta fall väldigt självklar och efter-

levs sannolikt redan idag. Det som efterfrågas i dokumentet är vad som 

händer då så inte sker? Vilket regelverk gäller? 

 

Handlingar 

Förslag till Resepolicy samt Regler och riktlinjer för fordon och resor för Skövde 

kommun 
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UNAU § 60           dnr 11/0010-002 

Val av nämndsrepresentant till programrådet för Fordons- och 

transportprogrammet och Naturvetenskapsprogrammet 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att utse Fredrik Karlström (S) till nämndens repre-

sentant i programrådet för Fordons- och transportprogrammet  ( inriktningarna 

personbil och transport godshantering ) samt Naturvetenskapsprogrammet. 

Bakgrund 

Claes-Göran Lundin (S) har avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i utbildnings-

nämnden i Skövde kommun. Till ny ledamot i utbildningsnämnden har kommun-

fullmäktige utsett Fredrik Karlström. 

Claes-Göran Lundin var nämndens representant i två lokala programråd, dels For-

dons- och transportprogrammet, dels Naturvetenskapsprogrammet. 

Handlingar 
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UN § 81             

UNAU § 61            dnr 11/0059-040 

Det systematiska kvalitetsarbetet – den fortsatta processen 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att utbildningsnämnden, utbildningschefen och kva-

litetsutvecklaren träffar samordningsrektorerna den 13 juni för fortsatta diskussio-

ner kring det systematiska kvalitetsarbetet. 

Bakgrund 

Utbildningsnämnden beslutade 2011-03-08 att ge utbildningschefen i uppdrag att 

ta fram ett förslag på ett systematiskt kvalitetsuppföljningssystem för förvaltning-

en. Nämnden beslutade också att en utbildningsdag tillsammans med rektorerna 

skulle genomföras under våren. Denna planerades till den 2011-04-28, men kunde 

av olika skäl inte genomföras. 

Handlingar 
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UN § 82                        

UNAU § 62           dnr 11/00119-050 

Handlingsplan för Introduktionsprogrammen 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att anta handlingsplanen för Introduktionsprogram-

men i Gymnasium Skövde. 

Bakgrund 

Från och med höstterminen 2011 införs de fem nya Introduktionsprogrammen. 

Enligt den nya skollagen ska utbildningen på ett introduktionsprogram följa en 

plan för utbildningen som beslutas av huvudmannen. Planen ska ange utbildning-

ens syfte, längd och huvudsakliga innehåll. 

 

Handlingar 

Utbildningsnämndens plan för introduktionsprogrammen.  
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UN § 83                       

UNAU § 63                     dnr 11/00120-021  

Kompletterande ansökan om statsbidrag för yrkesvux 2011 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att godkänna ansökan från samverkansområdet Öst-

ra Skaraborg om kompletterande statsbidrag för yrkesvux 2011. 

Bakgrund 

Yrkesvux är en statlig satsning som startade 2009 i samband med krisen på ar-

betsmarknaden. Syftet med satsningen var enligt propositionen att motverka brist 

på arbetskraft med yrkesutbildning och att nå de grupper som saknar gymnasieut-

bildning eller har en gymnasial yrkesutbildning som behöver kompletteras. 

Samverkansområdet har fått statliga medel både under 2009, 2010 och 2011. 

 

Vid 2011 års ansökan sökte samverkansområdet statsbidrag för 463 platser och 

beviljades 269. I denna kompletterande ansökan för 2011, som Skolverket nu ut-

lyser, ansöker därför samverkansområde Östra Skaraborg statsbidrag för de reste-

rande 194 platserna. Varje plats genererar ett statsbidrag på 50 000 kr. Ansökan 

motsvarar ytterligare 187 000 verksamhetspoäng under 2011 som fördelas enligt 

det samverkansavtal som finns underskrivet av samtliga sex kommuner. Skövdes 

andel är enligt samverkansavtalet ca. 42%. 

Handlingar 

Infomail från Skolverket om kompletterande ansökan om statsbidrag yrkesvux 

2011. 

Ansökan för Östra Skaraborg genom Vuxenutbildning Skövde. 
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UN § 84                                   

UNAU § 64           dnr 11/00113-002   

Inbjudan till samråd kring Skövde kommuns översiktsplan, ÖP 

2025 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att lämna följande yttrande över Skövde kommuns 

översiktsplan, ÖP 2025. 

Bakgrund 

Utbildningsnämnden har fått inbjudan till samråd kring Skövde kommuns över-

siktsplan. Samrådstiden pågår mellan 2011-05-10 – 2011-07-04.  

Utbildningsförvaltningen har inte utarbetat något tjänstemannaförslag till arbets-

utskottets sammanträde eftersom det finns en osäkerhet kring om nämnden vill 

lämna något yttrande och i så fall med vilket innehåll. 

Inför nämndens sammanträde den 31 maj ska det material i förslaget till över-

siktsplan som gäller nämndens verksamhetsområde skickas ut. 

Yttrande 

Utbildningsfrågorna lyfts fram i Vision Skövde där ett av de prioriterade utveck-

lingsområdena är ”Kunskapsutveckling och arbete”.  

Gymnasium Skövde  

Gymnasium Skövde erbjuder ett brett utbud av gymnasieprogram med flera in-

riktningar och profiler.  

I Gymnasium Skövde ingår gymnasieenheterna Kavelbro och Västerhöjd som 

idag erbjuder i stort sett alla nationella program med praktiska och teoretiska ut-

bildningar. Inom programmen finns flera inriktningar och profiler som är unika i 

sitt slag i Skaraborgsregionen och som ger eleven möjlighet till fördjupning, ex. 

Elitidrottsgymnasiet på Gymnasium Skövde en nationell idrottsutbildning i hand-

boll och fotboll.  

Inom Gymnasium Skövde finns även Gymnasiesärskolan med nationella och in-

dividuella program. 

 

De lokaler där utbildningsförvaltningen idag bedriver sin verksamhet är inte fullt 

ut anpassade för dagens skola. En stimulerande arbetsmiljö och modern teknik är 

en förutsättning för att öka måluppfyllelsen och nya lokaler skulle ge möjlighet att 

tillämpa dagens moderna pedagogik fullt ut. Andelen elever från närliggande 

kommuner som studerar på Gymnasium Skövde uppgår till ca 40 % och närhet till 

goda kommunikationer är av största vikt. 

 

I kommunen finns, förutom de kommunala gymnasieskolorna, även ett antal 

friskolor. 
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Vuxenutbildning Skövde 

Vuxenutbildning Skövde erbjuder utbildning för vuxna, från grundskoleutbild-

ning och Svenska för invandrare till gymnasieutbildning, reguljära kurser, upp-

dragsutbildning samt Yrkeshögskoleutbildningar. 

Utbudet av kurser och utbildningar inom vuxenutbildningen förändras hela tiden. 

Vissa utbildningar pågår under en bestämd tidsperiod andra har kontinuerlig in-

tagning. 

På Vägledningscentrum finns studievägledare som erbjuder kostnadsfri studie- 

och karriärvägledning. 

De vuxenstuderande har stora möjligheter att påverka sina studier då studierna 

anpassas efter den studerandes egna mål och förutsättningar och det finns möjlig-

het att kombinera studier med arbete. 

De senaste två åren har volymerna för studieplatser ökat kraftigt med hjälp av 

statliga medel som tillförts verksamheten.  

Eftersom Vuxenutbildningen idag ligger separerad från övriga delar inom förvalt-

ningen begränsas möjligheterna till samordning av både utbildning samt administ-

ration med Gymnasium Skövde. 

Gymnasiecampus 

 

ÖP 2025 beskriver Mariesjöområdet som ett utvecklingsområde för Högsko-

la/Forskning/Innovationsföretag. Ett sådant område ger även möjligheter till plats 

för ett framtida gymnasiecampus. Utvecklingen av hela området kan ske i ett 

långsiktigt arbete genom omställning av lokaler i kombination med nybyggnation.  

 

Ett gymnasiecampus, där Vuxenutbildningen ingår som en självklar del, är en för-

utsättning för en utveckling av utbildningsverksamheten på gymnasienivå i Sköv-

de. Ett framtida gymnasiecampus skall inrymma både den verksamhet som idag 

bedrivs på Kavelbro och Västerhöjd samt Vuxenutbildningen. Först då kan en 

samordning fullt ut bidra till stora samordningsvinster vad gäller kompetens, ut-

rustning och lokaler inom utbildningsförvaltningen. 

 

Ett nytt gymnasiecampus skulle påverka hela kommunen och flera nämnders 

verksamhet då centralt belägna byggnader skulle frigöras och en nybyggnation 

skulle ge möjlighet till samordningsvinster även på den övergripande kommunala 

nivån. Därför bör man i ÖP 2025 också ta hänsyn till vilken verksamhet som skall 

bedrivas på exempelvis Västerhöjd eller Kavelbro när ett gymnasiecampus är ett 

faktum. Först då ser man samtliga de positiva effekter en nybyggnation för med 

sig. 

 

Handlingar 

ÖP 2025 Skövde kommuns översiktsplan 
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UN § 85             

UNAU § 65                                 dnr 11/0112-050 

Inbjudan till samråd kring plan för stadsbusstrafiken 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att lämna följande yttrande över plan för stadsbuss-

trafiken. 

Bakgrund 

Skövde kommun och Västtrafik har gett Trivector AB i uppdrag att göra en linje-

nätöversyn avseende stadsbusstrafiken i Skövde. Översynen ska resultera i en plan 

vars syfte är att visa hur kollektivtrafikförsörjningen kan ske av tillkommande bo-

stadsbebyggelse i Skövde och Skultorps tätorter under åren 2013 – 2017. Avsikten 

med samrådet är att ge möjligheter att lämna synpunkter på den rapport som Tri-

vector utarbetet. 

Inför nämndens sammanträde den 31 maj ska det material i rapporten som gäller 

nämndens verksamhetsområde skickas ut. 

Yttrande 

Utbildningsnämnden har inga synpunkter på den rapport som Trivector har utar-

betat. 

Utbildningsnämnden vill upplysa att planer finns att förlägga utbildning i lokaler 

på Räddningskolan ( SRTC) från hösten 2011.  Busskommunikation med buss-

hållsplats saknas idag. 

Handlingar 

Inbjudan – linjenätsöversyn 

Plan för linjenätsöversyn Skövde 
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UN § 86       dnr 11/ 0130- 002    

                        

Information till utbildningsnämnden om information-/ uppfölj-

ningsansvaret 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att ge förvaltningschefen i uppdrag att en hand-

lingsplan för informationsansvaret ska skrivas och presenteras till nämnden den 6 

september. 

 

Bakgrund 

Berit Gustafsson samt Gun Sandahl, informationsansvarig på utbildningsförvalt-

ningen rapporterade från verksamheten samt från den enkätundersökning och 

djupintervju gällande kommunernas informations-/uppföljningsansvar som Sköv-

de kommun har deltagit i. Undersökningen har gjorts av Skolverket. Resultatet 

presenterades på en konferens den 12 maj som representanter från utbildningsför-

valtningen deltog i. 
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UN § 87              dnr: 11/0030-001 

 

Anmälan av protokoll, delegeringsbeslut och övrig information 

Beslut 

Protokoll, beslut i delegerande ärenden samt handlingar för information anmäls 

enligt förteckning 11/0030-001 

 

Handlingar 

11/0030-001 
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Information 

88.1 Gymnasium Skaraborg 

Berit Gustafsson informerar att beredningskomitté- ekonomi har träffats och arbe-

tat fram ett förslag till nya prislistor inom Gymnasium Skaraborg. En prislista ska 

gälla de nya programmen enligt GY 2011 och en prislista gäller för år 2 och 3 en-

ligt den gamla gymnasieskolan. Den nu föreslagna prislistan innebär en höjning 

med 4,6 % på två år. Berits tidigare uppdrag som sekreterare har nu utannonserats 

för att få en ersättare som kommer att bli anställd av Skaraborgs kommunalför-

bund. 

 

88.2 Information till UN om eget rum i Fronter 

Helen Ögnelod, IKT strateg på utbildningsförvaltningen informerade nämnden 

om möjligheterna som finns för nämnden att äga ett eget rum i Fronter. 

 

88.3 Kvalitetsgranskning på Gymnasium Skövde 

Harald Lundqvist, samordningsrektor på Gymnasium Skövde Kavelbro gav en 

återkoppling på det svar som har lämnats till Skolinspektionen. 

Skolinspektionen genomförde under våren 2010 en kvalitetsgranskning av 39 

stycken gymnasieskolor. De tittade på yrkesutbildningarnas förmåga att ge rele-

vanta yrkeskunskaper och förmåga att förbereda eleverna för yrkeslivet. Vid in-

spektionen fann Skolinspektionen att vi behöver planera mer tillsammans med 

eleven inför APU samt uppföljning och dokumentation efter APU.  Behöver göra 

samverkan mellan skola- arbetsliv till en del av det systematiska kvalitetsarbetet 

och att innehållet i elevens arbetsförlagda utbildning är relevant i förhållande till 

läroplan, programmål och kursplaner. 

Gymnasium Skövde Kavelbro har åtgärdat de synpunkter som Skolinspektionen 

har haft och ärendet är nu avslutat.  

Gustaf Olsson berättar att han och Irene Weidenmo kommer besöka lednings-

grupperna om APL med anledning av de nya krav som ställs och tar då även upp 

synpunkterna från Skolinspektionen. 
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88.4 Lärarlegitimation/ lärarbehörighet 

Anna-Clara Nilsson, personalsekreterare, informerar om nya regelverket kring 

behörighet och legitimation för lärare. 

I den nya skollagen, som börjar tillämpas den 1 juli 2011(1 juli 2012 för lärare 

inom vuxenutbildningen), finns nya krav kring behörighet för att bedriva under-

visning och kring lärarlegitimation.  

Den 1 juli 2015 upphör rätten för lärare som anställts före den 1 juli 2011 och som 

inte har legitimation att självständigt besluta om betyg och att ha det yttersta an-

svaret för undervisningen. 

Brev har skickas ut till lärarna med information om vilka åtgärder man som lärare 

själv måste vidta. 

 

88.5 Teknikcollege 

Torbjörn Henningsson, processledare för Teknikcollege Skaraborg, informerade 

nämnden om det aktuella läget inom Teknikcollege Skaraborg. 

 

88.6 Skaraborgs Kommunalförbund, beredningsgruppen kompetens och 

kunskap 

Ulla-Britt Hagström rapporterade från beredningsmöte för fokusområdet kompe-

tens och kunskap den 9 maj. Minnesanteckningarna finns publicerade på Fronter 

under dagordningen för den 31 maj. 

 

88.7  Information efter omvalsperioden 

Omvalsperioden för gymnasievalet avslutades klockan 24.00 den 15 maj. Av sta-

tistiken på Gymnasium Skaraborgs hemsida framgår hur elevernas förstahandsval 

har fördelat sig mellan kommun/skola och program. Antagningskansliet har gjort 

en s k antagningskörning i slutet av vecka 20. Resultatet presenterades av Berit 

Gustafsson under nämndsammanträdet. 

 

88.8  Projektledare skola- arbetsliv- återemiss 

Kommunstyrelsen beslutade 2011-04-11 att återremittera ärendet ”Begäran om 

medel för projektledare samverkan skola-arbetsliv” till utbildningsnämnden. En-

ligt nämndens ordförande, Ulla Britt Hagström, har det på kommunstyrelsens 

sammanträde blivit en missuppfattning kring begäran om återremiss. Ärendet 

skulle ha återremitterats till kommunstyrelsens arbetsutskott, inte till utbildnings-

nämnden. Ulla-Britt Hagström har meddelat detta till kommunstyrelsen. 
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88.9 Rekrytering av rektor till vuxenutbildningen 

Gustaf Olsson informerade om rekryteringen av en ny rektor till vuxenutbildning-

en. Sista ansökningsdagen var den 22 maj. 

 

88.10 Revision av det systematiska arbetsmiljöarbetet 

Gustaf Olsson informerade nämnden om hur arbetet med revisionen av det syste-

matiska arbetsmiljöarbetet har gått till.  Samtliga enheter på utbildningsförvalt-

ningen varje år skriver en årsredovisning kring hur det systematiska arbetsmiljö-

arbetet har bedrivits under året. Redovisningen skickas sedan till personalsekrete-

raren på utbildningsförvaltningen som sammanställer materialet till en rapport.  

  

88.11 Fristående gymnasieskolan Hans Leuchovius ansökan 

Gustaf Olsson informerade om att Skolinspektionen har meddelat att den friståen-

de gymnasieskolan Hans Leuchovius återkallar sin ansökan att bedriva gymnasie-

utbildning i Skövde. 

 

88.12 Rapportering från Yrkesråd och Programråd 

De yrkesråd samt programråd som har ägt rum mellan nämndsammanträderna 

rapporterades av de ledamöter och ersättare som har deltagit. Minnesanteckningar 

från yrkesråden samt programråden finns att läsa på Fronter.  
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UN § 89 

Övriga punkter 

Skolförvaltningen bjuder in till utbildning om ekologisk mat den 19 och 30 sep-

tember. Projektet, som delfinansieras av Jordbruksverket och drivs av Hushåll-

ningssällskapet, har som syfte att ge stöd till kommunen när det gäller att öka vo-

lymerna av ekologisk mat. 

Karin Kjellgren, Linda Henricsson, Rohland Peterson och Per-Agne Rytter anmä-

ler sitt intresse att gå. 

 
 
Nämnden önskar att det tydligare framgår hur ansvarsfördelningen fördelas under 

programråd/yrkesråd när slutsatser och beslut tas. Att frågorna sällan går längre än 

att bli en diskussion.  Berit Gustafsson rekommenderar att titta i reglementet för 

yrkesråd och programråd under mötena.     

 

Ulla-Britt Hagström rapporterade från Global fest som Global klass anordnade 

den 24 maj. Festen inspirerades från de resor som eleverna har varit på i Colom-

bia, Tanzania och Indien.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


